

华北水利水电大学本科生成绩记载办法说明

- 一、本科生成绩记载采用两种方式:百分制和五级分制。
- 1. 百分制。即最高分为100分,大于等于60分为合格,小于60分为不合格。对应绩点核 算办法:60 分以下绩点为 0,60 分绩点定为 1.0,超过 60 分每增加 1 分绩点增加 0.1; 2. 五级分制。即分为优秀、良好、中等、及格、不及格五个等级。折算百分制和对应绩点如下:

五级分制	折算百分制	对应绩点
优秀	95	4. 5
良好	85	3. 5
中等	75	2. 5
及格	65	1.5
不及格	0	0

二、平均学分绩点的计算:

平均学分绩点= $\frac{\sum$ 课程绩点 \times 课程学分



Grading System Certification for Undergraduates in North China University of Water Resources and Electric Power

Two grading systems are used simultaneously in the score reports of undergraduates, specifically as follows:

- 1.Percentage system: 100 is full mark, above or equal to 60 is passing, lower than 60 is fail. Corresponding grade point: Under 60=0 and 60=1.0; when grade is above 60, every 1 grade count to 0.1 grade point.
- 2. Five degree grading system: Excellent(A), Good(B), Medium(C), Pass(D), Fail(F). The following table is comparison of Five degree grading system and percentage system and corresponding grade point:

Five degree grading system	Percentage system	Corresponding Grade point
Excellent(A)	95	4.5
Good(B)	85	3.5
Medium(C)	75	2.5
Pass(D)	65	1.5
Fail(F)	0	0

Grade Point Average= $\frac{\sum CourseGradePoint \times CourseCredit}{-}$

 \sum CourseCredit

Academi